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DÍA: 19 de desembre de 2022 
 
LLOC: Sala de Plens d’Ajuntament i 

també per vídeo conferència: 
 
https://zoom.us/j/99580765042?pwd=eGF
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CONVOCATÒRIA: ordinària 
 
HORA D’INICI:  13:30 h. 
 
HORA FINALITZACIÓ: 14:00 h. 
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A la ciutat de Torrent, sent les 13:30 hores del dia 19 de desembre de 2022, es reuneixen 
els membres del Consell Escolar Municipal esmentats, en sessió ordinària d’aquest òrgan 
de participació de la comunitat educativa per tractar el següent ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

2. Informe escolarització curs 2022-2023. 

3. Torn obert de paraula.  

 

La Sra. regidora d’Educació i Publicacions, Na Patricia Sáez Orea, obri la sessió saludant i 
agraint l’assistència als membres i disculpant l’absència d’alguns membres que per motius 
laborals no han pogut assistir. Lamenta no haver pogut celebrar la sessió en horari de 
vesprada com havia previst donat que la sala s’ha ocupat per celebrar sessió del Ple de 
l’Ajuntament, la qual cosa ha fet que es canvie l’horari. A continuació es tracten els punts: 

 

1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió del 28 de setembre de 2022 que ha estat 
prèviament enviada a tots els membres.  

 

2.- Informe escolarització curs 2022-2023. 

La Sra. regidora agraeix la tasca realitzada per l’equip d’Educació de l’Ajuntament en 
l’elaboració de l’Informe d’escolarització del curs el qual ha estat enviat prèviament a tots 
els membres del CEM per a la seua revisió. Seguidament explica el document: es tracta 
d’un informe exhaustiu de l’oferta educativa a la ciutat de Torrent amb dades 
d’escolarització a data de novembre de 2022 (matrícula, ràtios, compensatòria, atenció 
d’A.L.) tant en centres públics com concertats, i també al centre privat Julio Verne, que 
inclou: Educació Infantil Primer cicle (0-3 anys), Educació Infantil (2 i 3-5 anys), Educació 
Primària, Educació Secundària Obligatòria, Batxillerat, Cicles Formatius, Educació Especial, 
Conservatori Professional de Música, Formació de Persones Adultes i Escola Oficial de 
Idiomes. 

A mode de conclusions, proposa adoptar els següents acords, dels quals es donarà compte 
al Ple de l’Ajuntament, i sol·licitar a la Conselleria d’Educació, Cultura i Esport: 

 La resolució de delegació de competències per a la realització de les obres en 
diverses centres FASE II, FASE III, y altres PLÀ EDIFICANT.  

 La construcció d´un nou centre d´EPA en la localitat.  

 Actuacions de reforma i inversions d´obres i d´equipament en tots els centres 
d´Educació Infantil i Primària, Instituts d´Educació Secundària i Centre EPA de la 
localitat.  
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 La concreció de les actuacions a realitzar, està reflectida en les sol.licituds d´adhesió 
al procediment de cooperació (Pla Edificant), tal com s´indica en el Decret Llei 
5/2017, de 20 d´octubre.  

 Reiterar a la Conselleria d´Educació, Cultura i Esport, la reducció de la ràtio per a 
tota la localitat en les unitats de 3 anys.  

S’acorda per unanimitat traslladar aquest Informe d’escolarització així com les sol·licituds 
esmentades a la Conselleria d’Educació, Cultura i Esport i a la Direcció Territorial d’Educació 
de València. 

La presidenta del CEM felicita l’equip d’escolarització del departament d’Educació pel bon 
treball realitzat en l’elaboració de l’Informe; agraeix la seua constància i meticulositat en 
aquesta labor tan important de coordinar l’escolarització de l’alumnat a la població i 
l’atenció a les famílies tant en període ordinari com extraordinari.   

La senyora Mª Carmen Ortí, inspectora d’Educació, felicita i agraeix la gran labor realitzada 
pel departament d’Educació perquè suposa moltes hores de dedicació per aconseguir un 
informe tan exhaustiu i complet sobre la situació d’escolarització i oferta educativa a la 
localitat; tanmateix reconeix la càrrega de treball que suposa  l’escolarització sobrevinguda 
de la població, destacant la baixada de natalitat per la qual es sol·licita la disminució de 
ràtio a Infantil 3 anys. 

 

3.-  Torn obert de paraula. 

Pren la paraula el senyor Carlos Justo, director del CEIP San Juan Bautista, per preguntar si 
es té constància d’haver presentat, i que s’haja rebut on correspon, la sol·licitud de la 
modificació de ràtio per al proper curs per al nivell d’Infantil 3 anys. La senyora regidora li 
respon que en efecte es va presentar l’esmentada sol·licitud. 

La senyora Christine Varillon, professora de l’EOI, facilita les dades de matrícula de l’EOI 
actualitzades donat que el procés finalitza més tard; demana que es tinga en compte la 
necessitat d’unes instal·lacions més adients amb més capacitat d’alumnat donat que han 
crescut molt i l’edifici del carrer Sant Gaietà es queda xicotet; també pregunta com és 
possible que a l’EPA l’Ajuntament autoritze un grup d’alemany amb 8 alumnes i que hi haja 
vacants a l’EOI, la qual cosa li sembla un malbaratament de recursos públics; tanmateix 
informa que a l’Annex XII de l’informe d’escolarització figuren les dades de “Aulari EOI” i 
demana que es modifique per “EOI”.  

La senyora regidora li respon que l’oferta educativa de l’EPA no la fa l’Ajuntament, que 
depèn de Conselleria; agraeix l’aportació per a modificar i millorar l’Informe 
d’escolarització i respecte a les instal·lacions explica que a més de la seu de l’EOI s’utilitzen 
aules de l’edifici Montecarlo, que si calen més dependències s’estudiarà i valorarà la 
necessitat per intentar donar la millor resposta. 

El senyor Jesús Marcote, director del CEIP Miguel Hernández, s’afegeix a la petició del 
senyor Justo sobre la petició de modificació de ràtio a Infantil 3 anys. 

 



 

 
C/. Ramón y Cajal, 7  46900 – TORRENT 
 961111111     961111877 
 educació@torrent.es 

    www.torrent.es 

 

 

 

 
 

 

No havent més assumptes que tractar, s’alça la sessió a les 14:00 hores. 

 

La Presidenta del CEM,     La Secretària, 

 

 

Signat: Patricia Sáez Orea    Signat: Mª Remedios Esteve Mateu  


